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Z á p i s n i c a 

 

z 18. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce  

Veľký Lipník, konaného dňa 14. septembra 2018 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 

 18. riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva vo Veľkom  Lipníku  otvoril Ing. Peter 

Labant, ktorý privítal všetkých prítomných  na  zasadnutí.  Podľa prezenčnej listiny (príloha 

č. 1) boli prítomní 7 poslanci, čo je nadpolovičná väčšina a tak bolo zasadnutie uznášania 

schopné. Starosta oboznámil prítomných s nasledovným programom: 

 

1) Otvorenie – schválenie programu 
2) Voľba návrhovej komisie 
3) Vyhodnotenia plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí 
4) Vypočutie prítomných občanov obce 
5) Rozpočet – a) plnenie rozpočtu obce 

                   b) rozpočtové opatrenia    

6) 50. výročie znovu vytvorenia okresu Stará Ľubovňa 

7) Informácia HK o ukončených kontrolách 

8) Informácie starostu obce 

9) Interpelácie poslancov 
10) Záver 
 

K bodu 1/ Starosta predniesol navrhovaný program zasadnutia OZ podľa pozvánky, ktorá 

bola zverejnená na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke.  
 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci   /Uznesenie č. 1/4/2018/ 
 

K bodu 2/ Zápisnicu zo zasadnutia vyhotoví zapisovateľka p. Helena Gvozdiaková.  
  

Za členov návrhovej komisie pre prípravu uznesenia boli zvolení: Radoslav Bjalončík 

  PaedDr. Katarína Špesová 

  Ján Bočkaj 
                                                                                                             

                                                                                                                 /Uznesenie č. 2/4/2018/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 3/ Na predchádzajúcom 17. riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa             

29. 6. 2018  boli prijaté uznesenia č. 1/3/2018 – 16/3/12018, ktoré boli starostom podpísané 

a zverejnené. Prijaté uznesenia boli splnené alebo sa plnia a nemám vedomosť o platnom 

a nesplnenom uznesení OZ.  

   /Uznesenie č. 3/4/2018/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
 

K bodu 4/ O vypočutie požiadali Ivana Berilová a Mária Virostková, ktoré sa prišli poradiť, 

na koho sa majú obrátiť, ak by chceli spolu so susedmi, aby bol na ceste vyznačený prechod 

pre chodcov. Jedná sa o cestu II. triedy po ktorej sa prechádza na vedľajšiu miestnu 

komunikáciu vedúcu nielen ku chrámu sv. Michala archanjela, Domu smútku, ale aj 

k rodinným domom. Taktiež je tam zvýšený počet detí využívajúcich vedľajšiu miestnu 

komunikáciu na hranie, bicyklovanie, korčuľovanie a pod. Vyznačením prechodu by sa 
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zabezpečilo bezpečnejší prechod na vedľajšiu cestu, nakoľko priehľadnosť prichádzajúcich 

vozidiel je vo veľkej miere obmedzená. 

 Starosta sa prisľúbil, že sa pokúsi obrátiť so žiadosťou na Správu a údržbu ciest 

Prešovského samosprávneho kraja. 

                                                                              /Uznesenie č. 9/4/2018/                                                                                                                 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 5/   

a) Materiál ste obdŕžali spolu s pozvánkou, uviedol starosta, následne podrobne rozobral 

plnenie rozpočtu obce.   

                                                                              /Uznesenie č. 4/4/2018/                                                                                                                 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

b) Rozpočtové opatrenie č. 5, 6 a 7 sa týka najmä finančných presunov medzi 

jednotlivými položkami, ale taktiež aj úprav jednotlivých položiek, kde sú prečerpane 

fin. prostriedky alebo naopak čerpanie je veľmi nízke.  

Starosta podrobne predniesol poslancom jednotlivé rozpočtové opatrenia. 

                                                                                                                 /Uznesenie č. 5/4/2018/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 6/ Na zastupiteľstve konanom dňa 1. 3. 2018 sme schvaľovali dotáciu na akciu       

50. výročie založenia okresu, kde som Vás informoval, že bude táto akcia prebiehať niekedy 

v mesiaci október a taktiež, že sa chystá vydanie knihy publikácie k 50. výročiu, uviedol 

starosta. Dodal, že každá obec bude mať zastúpenie na určitý počet strán, aj s fotografiami 

atď. K tomu je však potrebné ešte doložiť od obce uznesenie, kde obecné zastupiteľstvo 

udeľuje súhlas s publikovaním historických faktov, údajov, obrazových záznamov o  Obci 

Veľký Lipník. 

                                                                                                                 /Uznesenie č. 6/4/2018/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 7/  Vzhľadom k tomu, že sa hlavný kontrolór ospravedlnil a nemohol sa zúčastniť 

dnešného zastupiteľstva, prejdeme si správu z kontroly, začal tento bod starosta. Následne 

požiadal pani poslankyňu PaedDr. Katarínu Špesovú, aby prečítala správu č. 1 o výsledkoch 

kontrol hlavného kontrolóra obce. 

                                                                                                                 /Uznesenie č. 7/4/2018/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 8/  

 Zdravotné stredisko – ako som Vám spomínal na minulom zastupiteľstve je 

nevyhnutné upraviť aspoň určitú časť na Obvodnom zdravotnom stredisku, preto som 

sa po zaslaní cenových ponúk dohodol s firmou Interiér TATRY, s. r. o., Poprad, ktorá 

vymení PVC podlahu na schodišti zdravotného strediska. 

 Oddychový altánok a tabuľa v rámci cyklotrasy – prebieha ďalšie výberové konanie 

 Odvodnenie ciest v obci v časti Šoltysa a taktiež  pri rodinnom dome č. 135, práve 

prebieha verejné obstarávanie a po ukončení sa podpíše zmluva a prejdeme 

k realizácii. 

 Kamery – koncom mesiaca by sme mali začať s prácou na kamerovom systéme, kde 

budú v okolí obecného úradu a kultúrneho domu nainštalované kamery, na ktoré sme 

získali dotáciu, už v minulom roku. Žiaľ práce už mali byť hotové, avšak z dôvodu 

oneskorenej dodávky systému sa to natiahlo, no ja pevne verím, že sa to už dokončí. 
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Rozbehnuté projekty: 

 

 – Strecha MŠ - je potrebné spraviť stavebné povolenie avšak to nás, až tak nesúri, 

nakoľko práce sa budú vykonávať, až počas letných prázdnin. Možnosť čerpať dotáciu 

máme do konca roka 2020.  

 Multifunkčné a workoutové ihrisko na školskom ihrisku v rámci projektu 7.4 rozvoja 

vidieka - obdŕžali sme informáciu o zaevidovaní žiadosti. 

 Wifi v obci – pred určitým časom vyšla výzva z EU na možnosť získania dotácie na 

wifi v obci na verejných priestranstvách, kde sme sa spolu s poslancom Ing. Mariánom 

Jarembinským o to uchádzali. Teraz vyšla nová výzva a ja sa opätovne pokúsim 

zapojiť a uchádzať o túto dotáciu, dodal starosta. 

 Chodníky v časti obce Šoltysa – prebieha príprava projektovej dokumentácie. 

 

                                                                                                                 /Uznesenie č. 8/4/2018/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

                                                                            

K bodu 9/ Možnosť interpelácie využili títo poslanci: 

 

 p. Kuľanda -  informoval sa ohľadom možnosti rozšírenia kuchyne, poprípade 

zariadenia v kultúrnom dome. 

 p. Špesová – navrhuje chodník z novej cesty od autobusovej zástavky ku zadnému 

vchodu ku škole. 

 p. Hrebík – žiada o preloženie kompostovíska na nové (po prerokovaní) miesto 

a navrhuje možnosť zakúpiť do každej domácnosti lis na pučenie plastov. 
 

K bodu 10/  Starosta obce Ing. Peter Labant poďakoval prítomným za účasť na rokovaní 

obecného zastupiteľstva a 18. riadne zasadnutie ukončil. 

 

Vo Veľkom  Lipníku,  14. 9. 2018 
 

 

 

Zapísala:  Helena Gvozdiaková       ......................................... 
 

 

 

 

 

 

                   Ing. Peter Labant 

                        starosta obce
     


